
    Referat af bestyrelsesmøde D. 15.09.2016 
 

Til stede: Jonna, Jesper, Lars, Nicoline, Jette og Michelle 

Fraværende: Ken 

1. Velkommen v. Jesper  

2. Referat fra sidste møde Godkendt 

3. Kassereren har ordet Der er desværre medlemmer af 

foreningen, som ikke får indbetalt 

kontingent til tiden – nogen bor her – 

andre ikke – det giver alt for meget ekstra 

arbejde – og det er urimeligt. De 

medlemmer, som er tilmeldt BS - giver 

ikke det problem – her fungerer det. 

4. Uafklarede sager Kommunen vil ikke reparere huller i de 

endnu ikke overdragede  stikveje. Endelig 

beslutning om evt. overdragelse af e veje 

drøftes som et punkt på dagsordenen på 

næste generalforsamling. 

Angående fejning af alle vores veje: Vi 

synes, at der trænger til at blive fejet på 

alle vejene og bestiller derfor en 

”fejemaskine” i nærmeste fremtid.  

5. Musik i Havnsø De udloddede billetter faldt i god jord – 

vinderne var glade. Foreningen ”Musik i 

Havnsø” var glade for sponsoratet. 

6. Evt. Intet 

7. Næste møde Tirsdag den 29. november – hos Jonna kl 

19.30 
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